
 
 

Ekerö 6 februari 2023

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Elfver (M)
- Angående Färingsöbors möjlighet att ta sig till det nya badhuset.

Bakgrund

Badhusbygget har varit på tal under många år, närmare bestämt i 50 år. Det har även 
diskuterats olika platser under denna period, nedanför Tappströmsskolan med möjlighet att 
simma ut i kanalen, likaså vid Västeräng på andra sidan Tappströmsbron, där man nu lägger 
den nya bron. På fråga av Öpartiet hur Färingsöbor skulle kunna ta sig till badhuset när 
ärendet varit uppe för beslut utlovades av moderaternas tidigare kommunstyrelseordförande 
Peter Carpelan (M), att när ett badhus stod klart skulle det ses till att det gick bussar även från 
Färingsö till det nya badhuset. Detta löfte anser vi förpliktigar!

Vi vill därför ställa följande frågor.

Fråga:

- Förs det några som helst diskussioner med berörda parter för att ni som parti ska stå 
fast vid detta löfte?

- När i tiden kan det förverkligas för Färingsöbor att kunna ta sig till det nyöppnade 
badhuset för att bada?

För Öpartiet

Bernt Richloow          


